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Schriftelijke vragen 
 
Onderwerp :  Grondwaterpeil binnenstad Grave 
Indiener(s) :  Astrid Bannink (LPG)  
Datum :  22 november 2024 
Portefeuillehouder : Wethouder David Sölez 
Nummer vragen : RIS 2024-V-97 
 
 
Inleiding 
Onlangs ontvingen we vragen van inwoners uit de binnenstad vanwege de zorgen die 
ze hebben over mogelijke veranderingen van het grondwaterpeil. Er zijn in ieder geval 
op dit moment 21 panden bekend waarbij (veel) meer water in de kelders wordt 
ervaren. Veel bewoners en ondernemers vermoeden dat het om kwelwater gaat, 
echter de oorzaak lijkt mogelijk wat anders te liggen. Hieronder een overzicht van 
inzichten, gedachtes en vragen van pandeigenaren: 
 
>>> Zie uitzending: Hoe verzuip je Nederland 
 
“De Nederlandse overheid en waterschappen zijn gaan werken via een nieuw 
spuiprotocol om water vast te houden, zie bijvoorbeeld ook alle onder water staande 
weilanden en akkers van boeren. De politiek laat ons graag geloven dat het met het 
klimaat te maken heeft.”  
 
“Rijkswaterstaat heeft afgelopen jaar zoveel over zich heen gekregen dat ze 
waarschijnlijk nu wel een beetje uitkijken en niet zo hoog meer durven. Ze houden de 
waterstanden met zekerheid bewust nog steeds hoger dan in het verleden.” 
 
“Dicht in de buurt kan Jolanda Nooijen, agrarisch onderneemster en 
vertegenwoordiger van Waterschap AA en Maas hier vast goed een toelichting op 
geven. Ligt puur bij de gewijzigde “strategie” van Rijkswaterstaat en Waterschappen.” 
 
Vraag 1 
Bent u op de hoogte van veranderingen van het grondwaterpeil?  
 
Vraag 2 
Is er (door Rijkswaterstaat en/of Waterschap) onderzocht wat het verhoogde 
waterniveau met de funderingen van onze monumentale panden doet, ofwel; is dit een 
veilige situatie? Als u niet weet of dit onderzocht is kunt u hierover dan contact 
opnemen met Rijkswaterstaat en/of het Waterschap? 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=KMgL1wxPMNs
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Vraag 3 
De kelders van veel panden zijn over de laatste twee jaar onbruikbaar geworden. Dit 
heeft impact op de leefbare m2 en daarmee ook de waarde van onze panden. Is er 
over deze negatieve gevolgen nagedacht, zoals de mogelijke waardevermindering van 
de panden?  


	Schriftelijke vragen

